
              Zápis č. 26 a přehled usnesení ze zasedání zastupitelstva obce Kněževes 

                                               konaného dne 21. 10. 2024 v budově OÚ                                                                                                     

 

Přítomni: Stanislav Kettner, Ing. Václava Vlčková, Petr Dobiáš, Milan Červený, Jakub 

Šebesta, Ing. Klára Vlčková, Ing. Petr Wagner, Václav Čefelín, Libor Pittermann, 

Roman Holan, Jan Drábek, Bohdana Pavlíková, Tomáš Seiner 

Omluven:  Robert Souček 

Neomluven: Ondřej Botka 

 

1. Jednání v 19,00 hodin zahájil a dále řídil starosta obce pan Stanislav Kettner (dále 

veden jako předsedající). Bylo konstatováno, že zasedání bylo řádně svoláno; je 

přítomna nadpoloviční většina jeho členů a zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

Zápis ze zasedání dne 23. 9. 2024 byl vyvěšen na úřední desce od 30. 9. 2024 a byl ověřen 

ověřovateli bez připomínek. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje zápis ze zasedání konaného dne 23. 9. 2024 

bez připomínek. 

Výsledek hlasování: pro: 13  ; zdrželo se: 0 ; proti: 0          Usnesení č. 200/24 bylo schváleno 

 

2. Schválení programu 
1) Kontrola usnesení z předešlého zasedání ZO  

2) Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

3) Výstavba na pozemku parc. č. 635/3 (K rybníku) 

4) Rozpočtové opatření č. 6 

5) Úprava koryta potoka 

6) Žádost ČSŽ o finanční příspěvek na akce pořádané v roce 2025 

7) Žádost ČSŽ o prominutí nájemného v KD na taneční kurz 

8) Diskuse a závěr 

Přidané body: 

- Žádost paní Moniky Dvořákové o pokácení keřů u komunikace před č.p. 182. 

- Žádost pana Tomáše Konráda o pronájem sálu KD od 9. 11 – 10. 11. 2024 na Halloweenskou párty. 

- Žádost paní ředitelky MŠ o souhlas obce jako zřizovatele podat žádost o dotaci na projekt Šablony II 

z OP JAK v celkové výši 327.402,- Kč. 

- Žádost ředitelky MŠ o souhlas obce s přijetím dotace od Letiště Praha na biodiverzitu. 

- Podání návrhu na vyhlášení výběrového řízení na nástup nového lékaře na pediatrii v Kněževsi. 

- Žádost spol. ElektroŠkach, s.r.o. o uzavření Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene na 

pozemku parc. č. 714/1 za 2000,- Kč (kabelové vedení NN a kabelové skříně). 

- Žádost o aktualizaci vyjádření k revizi projektové dokumentace: „II/240 a II/101, přeložka silnic v úseku 

D7 – D8:  I. etapa.“ 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje výše uvedený program. 

Výsledek hlasování: pro:13 ; zdrželo se: 0 ; proti: 0           Usnesení č.201/24  bylo schváleno 

 

3. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

Předsedající navrhl, aby zapisovatelkou byla Ing. Václava Vlčková a ověřovateli zápisu 

Bohdana Pavlíková  a Petr Dobiáš. 



Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje zapisovatelkou Ing. V. Vlčkovou a ověřovateli 

zápisu M. Červeného  a P. Dobiáše. 

Výsledek hlasování: pro: 13; zdržel se: 0; proti: 0              Usnesení č. 202/24 bylo schváleno 

 

4. Žádost spol. ElektroŠkach, s.r.o. o uzavření Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení 

věcného břemene na pozemku parc. č. 714/1 za 2000,- Kč (kabelové vedení NN a 

kabelové skříně). 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje Žádost spol. ElektroŠkach, s.r.o. o uzavření 

Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene na pozemku parc. č. 714/1 za 2000,- 

Kč (kabelové vedení NN a kabelové skříně). 

Výsledek hlasování: pro: 13; zdržel se: 0; proti: 0              Usnesení č. 203/24 bylo schváleno 

 

5. Žádost ČSŽ o finanční příspěvek na akce pořádané v roce 2025  

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje žádost ČSŽ o finanční příspěvek na akce 

pořádané v roce 2025 ve výši 35 tisíc korun. 

Výsledek hlasování: pro: 12; zdržel se: 1; proti: 0              Usnesení č. 204/24 bylo schváleno 

 

6. Žádost ČSŽ o prominutí nájemného v KD na taneční kurz 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje žádost ČSŽ o prominutí nájemného v KD na 

taneční kurz. 

Výsledek hlasování: pro: 12; zdržel se: 1; proti: 0             Usnesení č. 205/24 bylo schváleno 

 

7. Žádost ředitelky MŠ o souhlas obce jako zřizovatele podat žádost o dotaci na projekt 

Šablony II z OP JAK v celkové výši 327.402,- Kč. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje žádost ředitelky MŠ o souhlas obce jako 

zřizovatele podat žádost o dotaci na projekt Šablony II z OP JAK v celkové výši 327.402,- Kč. 

Výsledek hlasování: pro: 13; zdržel se: 0; proti: 0             Usnesení č. 206/24 bylo schváleno 

 

8. Žádost ředitelky MŠ o souhlas obce s přijetím dotace od Letiště Praha na biodiverzitu. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje přijetí dotace od Letiště Praha na biodiverzitu 

pro MŠ. 

Výsledek hlasování: pro: 13; zdržel se: 0; proti: 0         Usnesení č. 207/24 bylo schváleno 

 

9. Rozpočtové opatření č. 6 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 6 

Výsledek hlasování: pro: 13; zdržel se: 0; proti: 0         Usnesení č. 208/24 bylo schváleno 

 

10. Žádost pana Tomáše Konráda o pronájem sálu KD s přenocováním  od 9. 11 – 10. 11. 

2024 na Halloweenskou párty. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce neschvaluje žádost pana Tomáše Konráda o pronájem 

sálu KD s přenocováním od 9. 11 – 10. 11. 2024 na Halloweenskou párty;  KD není 



z hygienických důvodů určen k přenocování osob, je nutné dbát na noční klid atd. (viz 

vyhláška obce). 

Výsledek hlasování: pro: 12; zdržel se: 1; proti: 0             Usnesení č. 209/24 bylo schváleno 

 

11. Žádost paní Moniky Dvořákové o pokácení keřů u komunikace před č.p. 182. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce neschvaluje žádost paní Moniky Dvořákové o pokácení 

keřů u komunikace před č.p. 182 z důvodu bezpečnosti na chodníku (plot slouží jako bariéra) 

a doporučuje řešit přehlednost výjezdu na komunikaci technickým zařízením, např. 

umístěním zrcadla. 

Výsledek hlasování: pro: 13; zdržel se: 0; proti: 0             Usnesení č. 210/24 bylo schváleno 

 

12. Žádost o aktualizaci vyjádření k revizi projektové dokumentace: „II/240 a II/101, 

přeložka silnic v úseku D7 – D8:  I. etapa.“ 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje aktualizaci souhlasného vyjádření obce 

k revizi projektové dokumentace: „II/240 a II/101, přeložka silnic v úseku D7 – D8:  I. etapa.“ 

Výsledek hlasování: pro: 13; zdržel se: 0; proti: 0             Usnesení č. 211/24 bylo schváleno 

 

13. Diskuse a závěr: 

- Úprava koryta potoka – pan Poláček zatím nepředložil cenu za vyčištění. 

- Osvětlení vchodu do kulturního domu – bude řešeno s firmou Elpedo. 

- Informace starosty obce, že na prosincové zasedání ZO přijdou architekti ohledně 

výstavby u rybníka. (ZO připraví požadavky a připomínky). 

- Připomínka p. Holana – má přislíbený vánoční strom do KD. 

- Návrh p. Seinera na zvážení redukce koruny jasanu u vjezdu do č. p. 30. 

 

Zasedání bylo ukončeno ve 20,40 hodin. 

Zápis byl vyhotoven dne: 23. 10. 2024 

 

Zapisovatel: Václava Vlčková …………………………………..                                 dne:………………… 

Ověřovatelé zápisu : 

Milan Červený        ……………………………………………….. ……….                         dne: ……………….. 

Petr Dobiáš ……………………………………………………………..                                 dne:…………………. 

 

Starosta obce: Stanislav Kettner………………………………                                  dne:………………… 

                            

Razítko obce: 

 

Vyvěšeno:  

Sejmuto: 


